
Protokół z posiedzenia

Rady Osiedla Piastów - Powstańców Śląskich

2 dnia 13 grudnia 2022r.

Posiedzenie o godz. 17:00 otworzył i prowadzil Przewodniczący Rady Osiedla Piastów - Powstańców Śląskich. pan Krz

Słowik.

Na wstepie Przewodniczący:

l) stwierdzil na podstawie listy obecności (załącznik do protokołu). ze w posiedzeniu bierze udział 9 członków Rady (

Piastów-Powstańców Śląskich, co jest liczba wystarczającą do podejmowania przez Rade uchwal:

2) powierzyl protokoitwanie posiedzenia pani Katarzynie i—łalambiec:

3') z uwagi na zawiadomienie poprzez komunikator intcrnetmyy o zwołaniu posiedzenia. Przewodniczacy przedstawil pc

obrad do którego obecni na posiedzeniu członkowie Rady Osiedla nie wnieśli uwag. Porządek obrad przyjete jednogłośnii

Przewodniczacy Rady Osiedla odczytał protokól z Posiedzenia Rady Osiedla Piastów - Powstańców Śląskich z dnia?. „J"-.'

który członkowie Rady przyjeli 8 głosami. ] czlonek wstrzymał sie od glosowania.

Nastepnie. Przewodniczacy przedłożył i omówił plan rzeczowo-finansowy Rady Osiedla na rok 2023.

8 członków głosowało za przyjęciem planu rzeczowo-finansowego. ! członek wstrzyunal sie. Nastepnie Przewodniczacy

Zastępca omówili spotkania z komendantami Straży Miejskiej oraz Policji; które odbyły się 23 i 24.I l.2022r. Wynikiem

była prośba o wzmożone patrole piesze na terenie strefy rekreacyjtio—sportowej przy ul. Kosnego. pod sklepem monopt

przy ul. Krzywoustego oraz na terenie leśnym pomiedzy pawilonami handlmx'ymi. a Kościołem. W tych lokalizacjach mie:

osiedla zglaszaja nagminne libacje. [nudy i zakłócanie porzadku. Ponadto. poproszono o zmiane lokalizacji kamery ora:

znajdujacych sie przy altan-ach przy boisku do squasha na terenie strel'y rela'eacyjno-sportowej przy ul. Kośuego celem mon

miejsca w którym zazwyczaj dochodzi do aktów wandalizmu oraz zakłócania porzadku. Zgłoszono równiez problem

pojazdow zajmujących miejsca parkingowe na osiedlu m.in. przy ul. Mieszka 1. W następnej cześci spotkania. Przewoc

omówil'stau realizacji zadania dotyczacego instalacji monitoringu osiedla w ramach Budżetu Obywatelskiego 2023r.

Ponadto omówiono wyniki interwencji zgłaszanych dotychczas do władz miasta m.in. oznakowanie przejazdu na

rowerowej przy ciągach garażowych przy ul. Benisza. likwidacja niebezpiecznej multi), na al. List. remont placu zab

Publicznym Przedszkolu 111126. Na zakończenie spotkania Przewodniczacy posumowai rok działalności Rady Osiedla. W 5

różnych członkowie zgłosili pou'zebe zabezpieczenia latarni. słupów i ławek wokól górki na terenie plac zabaw przy ul.

"los”/enie wniosku o zmiane długości światła zicłt_.
L..

z uwagi na bezpieczeństwo dzieci zieztłzaiacych na sankach oraz z

sla'zyzowamu al. Lisa w kierunku obwodnicy i al. .Jana Pawła ll- centrum.

Wobec wyczerpania porzadku obrad — Prowadzący posiedzenie zamknai o godz. l8:30.

W załaczeniu:

i) lista obecności na posiedzeniu

Protokolant: Prowadzący posiedzenie:
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